
1.  Privatskoler. Kommunestyret skal i 2021 ha sak om økonomiske og driftsmessige  

     konsekvensar for kommunen ved etablering av privatskolar.   

2.  Husøy. Kommunestyret skal i 2021 ha framlagt områdeplan for hele Husøy-området, 

     (Karmsund havn IKS og industri-/fabrikkorådet). Planen skal kartlegge,  

     beskrive og ansvarsfordele alle skadelige og miljøforringende faktorer som    

     aktiviteten fører med seg.     

3. Likestilling 

a)  Karmøy kommune skal følge opp aktivitets- og redegjørelsesplikten i likestillings- 

og diskrimineringsloven. Kommunen skal jobbe aktivt, 
målrettet og planmessig for å fremme likestilling og 
hindre  diskriminering i egen organisasjon. 

   

b)   Kommunestyret ber rådmannen bruke aktivitetsplikten i likestillings- og    

diskrimineringsloven §26a-d til å kartlegge de faktiske forholdene i kommunen, samt  

foreslå tiltak som motvirker diskriminering til kommunestyret/formannskapet.  

c)   Kommunestyret ber rådmannen årlig redegjøre for kommunestyret hvordan 
aktivitetsplikten har blitt fulgt oppfor å avdekke faktisk tilstand i egen  

 

virksonhet og motvirke ulikelønn i egen organisasjon.    

d)  I løpet av 2021 opprettes et eget likestillings- og 
diskrimineringsutvalg i Karmøy. 

   

 
4. Kollektivtrafikk. Karmøy kommune skal ta initiativ til et samarbeid med Rogaland fylkeskommune 
om å få på plass en plan for opprettholdelse og videreutvikling av kollektivtrafikktilbudet i 
kommunen.  Karmøys deltagelse i prosjektet «Sykkelbyen Haugesund/Karmøy» videreføres.  
5. Klimabudsjett. Karmøy kommune er positiv til at det blir utarbeidet et Klimabudsjett i tråd med 
Miljødirektoratets anbefalinger i kommunen. Arbeidet igangsettes som snart som mulig og en tar 
sikte på å utarbeide et Klimabudsjett fra 2022. 
6.Leksefri skole. Karmøy kommunestyret vedtar at det etableres et prøveprosjekt med leksefri skole 
ved 2 av grunnskolene i kommunen. Forsøket skal være tidsbegrenset og gjennomføres ved 1 
ungdomsskole og 1 barneskole i kommunen.  
7. Bilutleie. Kommunestyret ønsker at kommunen skal undersøke mulighetene for utleie av 
kommunens bilpark på tidspunkter der bilene ikke er i bruk. Sak om dette legges fram for 
kommunestyret i løpet av 1.halvår 2021. 
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